



Accredited Certification International

ISO 27001 Information Security Management System Certification

ISO 27001 standard for Information Security Management System (ISMS) is the most widely recognized security standard in the world. It is a systematic approach to managing sensitive company information and information entrusted to companies by third parties so that it remains secure.

Possessing the necessary knowledge and proven techniques to implement the world-class ISMS in the organization that is compliant with the requirements of ISO 27001 and get it certified are definitely a competitive advantage. ISO 27001 is intended to provide the foundation for third party audit, and is 'harmonized' with other management standards, such as ISO 9001 and ISO 14001.

Benefit

- Customer confidence, satisfaction and trust
- Business partner confidence, satisfaction and trust e.g. Handling sensitive information of customers & business partners
- Level of assurance in organizational security & quality
- Employee motivation and participation in security
- Organizational profitability



ACI
Tel: 3977 8988
Fax: 2806 1940
enquiry@aci-limited.com
www.aci-limited.com



國際認可認證

ISO 27001 資訊安全管理體系認證

ISO 27001 資訊安全管理體系是目前國際上最為廣泛運用的信息安全管理體系標準。它是一個針對交付及管理資訊科技服務的整合架構，能為企業提供穩定、高可用性而安全的方法去管理企業機密的資料以確保其安全。

企業按照 ISO 27001 的標準實施有關的知識與技巧，能有效地提高管理的成果和不斷提高自身的信息安全管理水平，降低信息安全對持續發展造成的風險，確保業務目標的完成，絕對是一大優勢。資訊安全管理體系的理念與其他管理系統 (ISO 9001和 ISO 14001) 一樣，因此，資訊安全管理體系可以很容易與其他業務管理標準整合起來。

好處

- 取得客戶的信任與滿意
- 取得商業伙伴的信任與滿意
例如: 處理客戶及商業伙伴的敏感資料
- 企業資訊安全及品質的保證
- 員工於維持信息安全的積極性及參與度
- 增加企業利潤



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

國際認可認證有限公司
Tel: 3977 8988
Fax: 2806 1940
enquiry@aci-limited.com
www.aci-limited.com



Accredited Certification International

ISO 27001 Information Security Management System Certification

| | | |
|---|--|----------------|
| TIS1 | ISO 27001 Introduction | 3 hours |
| Details ~ ISO 27001 Information Security Management principle ~ ISO 27001 certification worldwide ~ Certification process and its necessary requirements | | |
| TIS2 | ISO 27001 Effective Application | 1 day |
| Details ~ Introducing ISO 27001 ~ Review on the requirements and implementation guidelines of ISO 27001 ~ Information Security processes approach ~ The direction of ISO 27001 | | |
| TIS3 | ISO 27001 Documentation | 1 day |
| Details ~ISO 27001 requirements for documentation and why documentation required ~Process approach to create practical documents ~System Documentation ~Updating and Maintenance of Information Security Management System | | |
| TIS4 | ISO 27001 Internal Auditor Training | 2 days |
| Details ~ Documentation review ~ Comparison between internal and external audit ~ Information Security Management System auditing ~ Internal audit results evaluation and reporting | | |



ACI
 Tel: 3977 8988
 Fax: 2806 1940
 enquiry@aci-limited.com
 www.aci-limited.com

| | |
|--------------------|--|
| Date | Courses are organized once a month. Detailed schedule can be found on our website. |
| Venue | ACI Training Centre |
| Methodology | Presentation, Workgroup Discussion, Case Study & Exercise |
| Certificate | Certificate of successful completion will be issued to delegates who have attended full course |



國際認可認證

ISO 27001 資訊安全管理體系認證

| | | |
|---|--------------------------|------------|
| TIS1 | ISO 27001 入門 | 3小時 |
| 內容 ~ ISO 27001 諮詢安全管理體系原理 ~ ISO 27001 體系認證在全球的發展概況 ~ 瞭解認證程序及基本要求 | | |
| TIS2 | ISO 27001 有效應用 | 1日 |
| 內容 ~ ISO 27001 概述 ~ ISO 27001 之要求及實施指引的檢視 ~ 資訊安全處理程序的方法 ~ ISO 27001 要求之發展及其影響 | | |
| TIS3 | ISO 27001 文件處理 | 1日 |
| 內容 ~ ISO 27001 對文件的要求及為何有此要求 ~ 過程方法以建立實用文件 ~ 系統文件 ~ 更新和維護資訊安全管理體系 | | |
| TIS4 | ISO 27001 內部審核員培訓 | 2日 |
| 內容 ~ 體系文件系統檢視 ~ 內部與外部審核之比較 ~ 資訊安全管理體系之審核(包括審核方法、準備、審核技巧和報告) ~ 內部審核結果評估和報告 | | |



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

國際認可認證有限公司
Tel: 3977 8988
Fax: 2806 1940
enquiry@aci-limited.com
www.aci-limited.com

| | |
|-------------|---------------------------|
| 上課日期 | 培訓課程每月舉辦一次，具體開課日期可瀏覽本公司網頁 |
| 地點 | ACI 培訓中心 |
| 上課模式 | 講解、小組討論、練習及個案研習 |
| 獲取資格 | 完成課程之學員將獲頒發課程完成證書乙張 |